SS Series

Portable system 便携系統

塑之外形 形而麗聲 Plastic,good sound



- ❖ SS系列是塑料外殼的便携式揚聲器,耐用性,高性能和易用性是它的設計特點。SS系列共有四個型號,每個型號的音箱都可以選擇有源配置或者是無源系統。每款音箱底部都有一個連接低音炮或三脚架使用的36毫米柱杆安裝插座,頂部和底部預裝了方便吊裝的M10螺母,傍邊各有一個一體化設計把手。所有的放大器都提供了給用戶獨立可調節的低音和高音控制,增强系統峰值性能和音頻精確度,一組JACK/XLR輸入和輸插座,連接别的外部音頻設備。簡單易用和實惠的價格,SS系列將是你使用便携式音響的首選。
- SS series is the plastic portable speaker, Feature: durable, high-performance and easy using. There are 4 models, can choose active or passive. There is a 36mm pole mount socket in bottome for connecting subwoofer or 3 legs supporter, M10 screws in top and bottom, 1 entegrated handle in each side. All the amplifer is built with individual LF/HF controller, increase the system peak value and sound accuracy. A group of JACK/XLR input and output socket, connect to other external audio device. Simple to use, and economic price, SS series is your best choice.



Enclosure Design

箱體設計

SS系列音箱采用一體化成型工藝壓鑄而成, 令到SS系列音箱堅硬結實的同時具有良好的 低頻特性。外形經過專門的設計, 它將高音號 角、氣孔、低音喇叭基座、支撑底座、懸挂吊 點集成一體。

SS series is made by integrated form process, make it strong and with good low frequency. The outlook is designed specially,

the horn/air hole/woofer base, pole mount socket, and flying points is integrated.



Unapproachable Process Detail 無可匹敵的工藝細節

音箱的頂底部設有符合人體工程學的一體化把手,底部裝有1個36mm的支撑底座。用于支架安裝,或與其它型號的超低頻音箱連接。頂底部和背 板側面板裝有懸吊用的M8吊裝螺絲。

There are ergonomic handles on both sides of the enclosure that easy to delivery, one 36mm supporting base on top for supporting installation and connecting with other models, M8 suspension screw are installed on front side and back side.













Driving Unit

驅動單元

SS系列的喇叭單元都是經過精心設計,高頻 壓縮單元采用了1 "喉口設計, 鈦金屬的膜片 加上先進的磁路設計, 最終能够産生細膩和自 然的高音音色。低音單元采用了專門設計的扁 平銅綫,繞制而成的音圈可提供最高的瞬態響 應, 具有高效和快速而准確的瞬態響應。

the drivers of SS series is picked carefully,1" throat dia compression driver, titanium film and advanced magnet rounte, generate exquisite and natural HF sound, Woofer uses special flat copper wire the voice coil can generate highest instant responce, efficient, fast and accurate instant response.





Crossover

分頻器

精心優化的無源分頻器,准確的分頻點帶來平 滑的頻響和可靠性。

the optimized passive crossover accurate crossover point brings smooth frequecy response and reliability.

Amplifier 功放

SS系列全部型號都可以選擇有源模組,AB類 的放大器性能可靠耐用,輸出功率强大。內置 的兩分頻電子分頻器使得整個揚聲器效率高, 分頻准。限幅和過載等多種保護裝置有效保證 了模組的安全。每款放大器的面板上均有一組 JACK/XLR輸入和輸插座,使用者可以很輕易 地把多組音箱串聯起來。獨立可調節的低音和 高音控制, LED顯示電源, 電平和過載狀態。

All the SS series can use active mode, the AB type amplifier is reliable and powerful. The internal electric

crossover makes the speaker efficient, crossover accurate. Applitude limit and over load protector ensure the safe. There is a group of JACK/XLR input and output socket,user can easily connect the speaker in serial.Seperate adjustble LF,HF control,LED displaying power, level and over load status.













變化多端

爲了適應更廣泛的使用要求, 所有型號的音箱 除了標準的垂直安放,還可以傾斜安放作爲反 送音箱。每衹SS的音箱底部都有脚架安裝孔 和叠放定位點,頂部還有多個吊裝螺母。傍邊 各有一個牢靠的把手便于運輸。

To suits widely use, all the model can be tilt as monitor besides placing by starndard vertical. All speaker contains pole mount socket and stacking point in bottom, there is flying screws in top.On the sides there is also handle for taking.



SS系列所有型號的音箱都配備了各種吊具和支架, 安裝工程師可以根據 使用需要選配安裝吊具。

All models of SS series provide kinds of spreader and bracket for installation engineer to choose according to all requirements.





